
Årsmøte 3.feb 2019 

Agenda 
Sak 1. Stemmeberettigede: 11 stk 

Sak 2. Årsmøteinnkalling og sakliste godkjent 

Sak 3. Møteleder: Julie Nilssen 
         Møtesekretær: Hanne Tetlie 
         Underskrive protokoll: Christina Nordheim og Annika Pedersen 

Sak 4. Årsmeldingen for 2018 gjennomgått 
Kan sees her: http://www.lofotenhestesportsklubb.com/408514332 

Sak 5. Regnskap for 2018 i revidert stand, godkjent 
Forenklet årsregnskap kan sees 
her: http://www.lofotenhestesportsklubb.com/414517550 

Sak 6. Behandle innkommende forslag og saker fra medlemmer og styret 
          6.1: Utebane ved kirken, kan denne gjøres noe med? 
          Christina sjekker videre angående eierskap til lyspunktene, så tar vi det derifra 
om vi  
          skal bruke penger på å sette i stand lysene. Ved behov for brøyting av banen, 
kan  
          klubben dekke utgifter på dette 
          6.2: Utebane bak hallen. Status - Hanne og Laila (referat ligger lengre ned i 
dette    
         årsmøtereferatet) 
          6.3: Årets dressurstevne - Christina: Vil velger å satse på D-stevne i år. 
Stevnekomiteen  
          jobber videre med dette 

Sak 7. Medlemskontingent for 2020 
Skal vi gå over til en lik pris for alle medlemmer, og fase ut familiemedlemskap? 
Medlemskontingentens pris og oppbygning forblir uendret 

Sak 8. Budsjettet for 2019 godkjent 
Kan sees her: http://www.lofotenhestesportsklubb.com/416731813 

Sak 9. Gjennomgå organisasjonsplanen for 2019 
Stevnekomite for 2019: 
Leder: Christina Nordheim 
Medlemmer:  
Anna Johansen 
Annika Pedersen 
Gro Stensvoll 
Julie Nilssen 
Hanne Tetlie 
Hilde Nordheim 

http://www.lofotenhestesportsklubb.com/408514332
https://www.123hjemmeside.no/builder/version3/view/414517550
https://www.123hjemmeside.no/builder/version3/view/416731813


Marie Christoffersen 
Monika Hågensen 
Rosita Fossen 

Sak 10.Valg av nytt styre, revisorer og valgkomite 

Styreleder: Julie Nilssen 
Nestleder: Annika Pedersen 
Styremedlem: Christina Nordheim 
Styremedlem: Monika Hågensen 
Styremedlem: Hanne Tetlie 
Varamedlem: Laila Iren Berntzen 
 
Revisor: Gro Stensvoll 
Revisor :Ingbjørg Gjerstad 
 
Valgkomite 
Leder: Veronika Gjerstad 
Medlem: Hilde Nordheim 
Medlem: Anne Johansen 
Varamedlem: Ida-Marie Robertsdatter 

Referat fra ridebaneprosjekt v/Laila Berntsen: 

ARBEIDSGRUPPE UTVIDELSE AV RIDEBANE 

Hilde Nordheim, Hanne Skarheim Tetlie, Sveinung Skårset, Laila Berntzen 

Vi har undersøkt hvor vi kan søke om midler. Sveinung har skrevet 
prosjektbeskrivelse, men det behøves en bekreftelse på at tiltaket kan settes i gang. 
Det vil si skriftlig bekreftelse fra kommunen at dette er greit. 

Det er hentet et anbud fra Trones maskin på kr 669375. 

Etter mye om og men fra kommunen har vi fått til svar at det må søkes byggetillatelse 
for å utvide banen, først da kan det tas stilling til om haugen kan sprenges bort. 

Videre må vi: 

1)      Søke om byggetillatelse 

2)      Hente inn flere anbud 

3)      Søke på midler med mere. 

Jeg legger ved dokument skrevet av Annika Pedersen som lister opp hva som må 
oppklares og gjøres. Per dags dato kommer vi ikke videre før det er søkt om 
byggetillatelse. 



Banen er i dag ca. 20 x 55 m. Det optimale ville vært om banen var 22 x 62 m i 
forbindelse med treninger og stevner, der dressurrailen vil bli brukt. Men i klarer vi få 
til 20 x 60 er det supert. Tidligere anbud fra 2017 ca. 350.000. 
 

Ting som må oppklares: 
- Klarere med kommunen om det er lov å fjerne/sprenge haugen i enden av banen. 
- Evnt. Oppmerking av kultur/minneverdig sti som går langs hele bygget til hest og 
helse og videre i retning mot havet. 
- 
Ting som må gjøres: 
- Det må undersøkes hvor vi kan søke midler 
- Søknader må skrives 
- Anbud må fås og vurderes 
- Evnt. Sponsorbrev må skrives og aktuelle sponsorer må kontaktes 
- Finnes det noe man kan gjøre i forkant, evnt stille med selv i forhold til 
dugnadsarbeid for å få ting gjort billigere 
Har fra tidligere anbud fra Brekken og Kim Voie. 
 
Ting som burde kunne sponses: 
- Gjerde til ridebanen (Felleskjøpet og Lofotentreprenør for eksempel) 
- Hvit maling til gjerdet (Fargerike, byggmix eller xl-bygg for eksempel) 
 

Til eventuelle sponsorer får vi bli enige med Marie/Stiftelsen hvordan vi kan 
reklamere for dem. Enten henge skilt på gjerdet, eller på baksiden av ridehuset for 
eksempel. Det vil nok være flere enn de jeg har nevnt under ting som burde kunne 
sponses, som vil være interessert i å ha reklame der. For eksempel entreprenøren 
som utfører arbeidet. 

 

Annika Pedersen     Christina Nordheim 

 .                                         
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